
GIF f-04 Föräldramöte 18 januari -18 

Under mötet var det mycket information och diskussion och det är mycket vi som föräldrar 
behöver fundera över. Läs gärna igenom det här och se vad du tycker och tänker.


Kort genomgång av säsongen som varit.

Vill man läsa mer så finns en sammanställning av säsongen på laget.se

Dokumentet ligger på vår lagsida under: 

Mer -> Dokument -> Interna -> Sammanfattning säsongen 2017


Tillgängliga spelare 2018 
Laget kommer att behöva stärkas upp med fler spelare. Vi kommer att samarbeta med GIF f -03 
och -05 för att låna spelare.


Vuxna kring laget 
Det kommer att behövas ett större engagemang från föräldrar under året som kommer.

De som är uppsatta på något just nu har följande roller.

Det kommer att behövas ytterligare en tränare utöver Andreas annars kommer vi att få ta ställning 
till om vi ska ha färre träningar eller hyra in en tränare.  

Andreas Roos 	 	 Huvudtränare

     -	 	 	 	 Tränare

     -	 	 	 	 Målvaktstränare

Amanda Lindblad	 	 Tränare under vintern - under säsong fokus på f-03

Linnéa Belinki		 	 Tränare under vintern - under säsong fokus på f-03

Pernilla Torseng	 	 Tabatapass 10 tillfällen under vintern 

Sabina Caspari Bark	 	 Löpträning 

Fredrik Hult	 	 	 Kassör

Helena Almroth-Ringh	 Lagledare

Jan Juntunen	 	 	 Lagledare

   -	 	 	 	 Ansvarig för fikaschema

   -	 	 	 	 Cup-grupp

   -	 	 	 	 Cup-grupp

   -	 	 	 	 Cup-grupp

	 	 	 	 Cup-grupp


	 	 	 	 

Match 2018 
•De cuper som är klara för året finns på laget.se


•Träningsmatcher- tider och platser kommer andreas att lägga in i kalendern.


•Träningsläger - Andreas har bokat Wenströmska och solid park och det kan kanske vara möjligt 
att ordna träningsläger där veckan efter påsk.


•Seriespel - Anmälan till serie/r är ännu inte klart. Tid att anmäla fram till slutet av mars. Kan bli 
aktuellt med att delta i 2 serier men det kommer att behövas fler spelare. Vi kommer att försöka få 
till samarbete med andra lag för att tjejerna ska kunna få ut så mycket som möjligt av sin träning. 
Planen är att fortsätta köra 9-manna eftersom det är positivt för lagets utveckling.


•Kommande vinter är det futsal-DM för 04:or, något vi ska börja förbereda oss för.


•Vi kommer att behöva ta ställning till hur laget ska göra:

1) Spela i två serier?

2) Delta i Aroscupen och en annan cup i höst?

3) Delta i en cup i sommar ( liknande Dalecarlia).


Träning 2018 

http://laget.se
http://laget.se


Det blir vanlig fotbollsträning med knäkontroll, Tabata och löpträning. Ev. Kan det bli aktuellt att 
hyra in en tränare. 

I början och slutet av sommaren kommer det att vara ett fotbollslekis som 04:orna kommer att 
vara tränare för.


Det kommer även att bli Zon-träning under sommar och höst/vinter-säsongen för de tjejer som är 
intresserade.


Samarbete med andra lag 
Eftersom vårt lag inte har så många spelare kan det bli aktuellt att samarbeta med andra lag.

Det kan innebära att vi lånar spelare av varann, att vi går ihop och delar en serie, åka på cuper 
tillsammans och ha gemensamma träningar. Det skulle då kunna bli aktuellt att, varannan vecka,  
turas om att träna på varandras hemmaplaner.


Ekonomi 

	 Ekonomiskt läge:  
 Hittar du under laget.se -> länkar


	 Att förbättra ekonomin: 
Att spela cuper, ha träningsläger och genomföra kul saker kostar pengar och vi skulle behöva få in 
lite pengar till laget.


Det bästa för laget och sammanhållningen är om våra tjejer själva får vara med och bidra till att 
dra in pengar.

De kommer då att behöva stöd och hjälp av oss föräldrar, både med att komma på hur man kan 
tjäna pengar men också att genomföra e del.


Tänk gärna, prata med vänner och bekanta och kom med förslag på hur vi kan dra in pengar.

Vill du inte själv dra igång något så prata med lagledarna.


 Aktuella aktiviteter 

•Att samla in pantflaskor och panta 

 Det är en aktivitet som kommer att planeras tillsammans med tjejerna. Mer info kommer att 
komma.


•Att hålla i en egen cup i början av oktober -18.


Vi skulle rikta oss till barn födda 2010 och tidigare, där det fortfarande är 7-manna som gäller.

Vi behöver ha en föräldragrupp som tar tag i och sköter den initiala planeringen och så får fler 
föräldrar, och tjejerna själva, hjälpa till med genomförandet av det praktiska arbetet runt cupen.

Att sköta kiosk, vara matchvärdar och andra praktiska sysslor under cupen är det tänkt att 
tjejerna,  ska sköta till största delen, själva.

Här behövs det 4-5 föräldrar som ställer upp och tar tag i det här.

	 

	 Tips inför planering av cup


 -Kolla hemsidan för ”Safe Youth Cup 2017” - kan vi ha ett liknande tema och få stöd från 
länsstyrelsen?

Finns det något annat tema som kan ge oss lite hjälp från någon organisation?


-Kolla upp de uppgifter som finns kring ”Minicupen” som GIF ordnar. Där kan vi få massor av 
hjälp kring vad som behöver fixas.


Nu har jag säkert glömt en hel del.   Om du var med på mötet och märker att jag missat något 
viktigt så berätta det.

 // Helena A R

http://laget.se

